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J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült Erdőtarcsa Község Önkormányzata Képviselő- testületének 2013. október 24-én 
17,30 órai kezdettel Erdőtarcsa községben a polgármesteri hivatalban  megtartott testületi 
üléséről 
 
Jelen vannak: Nagy Attiláné polgármester, Markó Róbertné alpolgármester, Kapuszta 
Lászlóné, Szalatnainé Podonyi Mária – szám szerint az 5 tagú képviselő-testület 4 tagja 
Koncz Anita jegyző – meghívott 
 
A polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja az 
ülést. Kijelöli Kapuszta Lászlóné és  Szalatnainé Podonyi Mária képviselőket a jegyzőkönyv 
hitelesítésére. 
 
Nagy Attiláné polgármester: A meghívóban kiküldött napirendi pontokat javasolja elfogadni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testületi egyszerű többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 59/2013. (X.24.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. október 24-i 
testületi ülése napirendjét az alábbiak szerint javasolja elfogadni: 
 
1./ Házi segítségnyújtás szakmai programjának elfogadása 
  Előterjesztő: polgármester 
2./ Pásztó Kistérség Többcélú Társulás vagyonmegosztásával kapcsolatos 
  Előterjesztő: polgármester 
3./ Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. levele 
  Előterjesztő: polgármester 
4./ Egyebek 

 
 
NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1./ napirendi pont 
Házi segítségnyújtás szakmai programjának elfogadása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Nagy Attiláné polgármester: A házi segítségnyújtás biztosítása már nagyon régen kötelező 
önkormányzati feladat. A Nógrád Megyei Szociális és Gyámhivatal felszólította Erdőtarcsa 
Község Önkormányzatát, hogy 30 napon belül nyújtson be működési engedély módosítása 
iránti kérelmet. 
A feladat már egy éve ellátott közfoglalkoztatás keretében, novembertől áprilisig is biztosított 
lesz a munkaügyi központon keresztül. Természetesen tudja, hogy ezt hivatalosan, működési 
engedéllyel kell végezni, ha igényli a lakosság. 
Tanfolyamot is szükséges hozzá elvégezni, viszont ha nem lesz alkalmas, szociális gondozó 
végzettségű személy, akkor 5 évre felmentés adható a végzettség alól. 
Az engedélyeztetési eljárás elhúzódhat, több hónapot is igénybe vehet. 
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A házi segítségnyújtás biztosítására normatívát is kap az önkormányzat, személyenként évi 
145 ezer forintot. Reméli, hogy az önkormányzatnak nem kell hozzátennie pénzt, mert az a 
jelenlegi finanszírozás mellett problémát jelenhet. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Úgy látja a testület részére kiküldött anyagból, hogy a házi 
segítségnyújtás rengeteg adminisztratív munkával fog járni. 
Le van szabályozva, hogy egy szociális gondozó hány személyt gondozhat? 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: A térítési díj majd később kerül megállapításra? 
 
Nagy Attiláné polgármester: Úgy gondolja, hogy nem kell majd túl magas összegben 
megállapítani a térítési díjat, hogy ne riasszák el az ellátás igénybevételétől az idős embereket. 
Minimum kilenc gondozott szükséges, ahhoz hogy egy szociális gondozó napi nyolc órában 
kerüljön alkalmazásra. 
Szükséges lesz minél előbb  felmérni a házi segítségnyújtás iránti igényeket. 
  
Markó Róbertné alpolgármester: A képviselők is szívesen segítenek ebben az 
igényfelmérésben. 
Mi lesz, ha nagyon sok lesz az igénylő? Nem tudhatják, hogy a későbbiekben hogyan fog 
alakulni. 
 
Nagy Attiláné polgármester: A gyakorlatban nem nagyon fordul elő, hogy egy olyan kis 
településen, mint Erdőtarcsa, két fő szociális gondozóra lenne szükség. Természetesen nincs 
kizárva, hogy igény esetén két főt alkalmazzanak, amennyiben finanszírozzák. 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: A szociális gondozó személye is fogja befolyásolni, 
hogy hányan igénylik az ellátást.  
 
Nagy Attiláné polgármester: Javasolja elfogadni a házi segítségnyújtás szakmai programját, 
amelyet meg kell küldeni a Nógrád Megyei Szociális és Gyámhivatal részére. 
 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 60/2013. (X.24.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Házi segítségnyújtás 
szakmai program”-ját megtárgyalta és az előterjesztés szerint elfogadja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szakmai program és a működési 
engedély iránti kérelem aláírására, valamint a Nógrád Megyei Szociális és 
Gyámhivatalhoz történő benyújtásra. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2013. október 30. 
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2./ napirendi pont 
Pásztó Kistérség Többcélú Társulás vagyonmegosztásával kapcsolatos 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Nagy Attiláné polgármester: Már több alkalommal tárgyalta a képviselő-testület a kistérségi 
vagyonmegosztást. A tárgyalások eredményeképpen annyit már sikerült elérni, hogy kétféle 
megállapodás tervezetet küldtek ki. Az eredeti megállapodásban úgy szerepelt, hogy Pásztó 
Város Önkormányzata térítésmentesen kapja használatba az iroda-és egyéb helyiségeket. 
Erdőtarcsa község kb. húszezer forintot kapott volna a vagyonból az akkor megállapított 
négyzetméter árakon. 
Nyolc település nem írta alá az eredetileg kiküldött megállapodást, a többiek aláírták a 
dokumentációt, úgy ahogy volt. 
A most kiküldött megállapodásban megduplázódott az összeg. Most az is benne van, hogy 
fizessen az a település, akinek tartozása van a társulás felé. Már az ingatlanok is magasabb 
értékkel szerepelnek, már közelít a realitáshoz, véleménye szerint már elfogadható. 
A nyolc település levelet írt a társulásnak, amelyben közölték, hogy milyen feltételek esetében 
írják alá a vagyonmegosztást. A levelet válaszra sem méltatták. 
Beszélt az érintett polgármesterekkel, és megbeszélték, hogy ezt a most megküldött 
megállapodást sem tudják elfogadni, mert mindenáron ott akarják hagyni a buszokat, ahol 
eddig működtették. Véleménye szerint azért van előrehaladás az ügyben. 
Nem érti, hogy kínálhatják fel ABC sorendben megvásárlásra a kisbuszokat, amennyiben nem 
jelentkezik vevő. Ez nagyon igazságtalannak hangzik. Kimutatást kellett volna vezetni a 
buszokról, hogy hová és mennyit mentek. 
Amíg egy önkormányzat is lesz, aki nem írja alá a vagyonmegosztási megállapodást, addig 
nem lesz lezárva az ügy. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Nem ABC sorendben kellene megkérdezni a településeket, 
hanem árverésre kellene bocsátani a kisbuszokat. 
 
Kapuszta Lászlóné képviselő: Véleménye szerint Bujáknak ki kellene fizetni a busz értékből 
az érintett önkormányzatokat, amennyiben ott marad a busz. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Azt kérték, hogy a kisbuszok kerüljenek be Pásztóra és 
értékesítsék. 
 
Kapuszta Lászlóné képviselő. Míg együtt volt a társulás, szükség esetén önköltségi áron 
kellett volna biztosítani az önkormányzatoknak az igénybevételt. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Semmivel nem volt olcsóbb a tulajdonos önkormányzatok 
számára, mint ha bármilyen vállalkozástól igényeltek volna buszt. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Akkor még próbálnak valamit elérni, és majd meglátják, hogy 
mire jutnak. Ha hat millió forintért megvenné valaki a buszt, akkor Erdőtarcsának kb. 110 
ezer forint jutna lakosságarányosan belőle. 
Nem javasolja elfogadni a Kistérségi Társulás most előterjesztett vagyonmegosztási 
megállapodását. 
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Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 4 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 61/2013. (X.24.) számú képviselő-testületi határozat 
 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Pásztó Kistérség Többcélú 
Társulás vagyonmegosztásáról szóló megállapodását az alábbi feltételek teljesülése 
esetén fogadja el: 
 

 
1./ Pásztó Kistérség Többcélú Társulás tulajdonában lévő ingatlanok (Pásztó, 
Nagymező út 5. szám alatti lévő, a Munkaszervezet által használat irodák és egyéb 
kapcsolódó helyiségek), illetve gépjárművek (IVECO 65 C THESI008 és ISUZU 146 
Eiro. Torqise típusú kisbuszok) lakosságarányosan a 26 település tulajdonába 
kerüljenek. 
 
2./ Az orvosi ügyelet gépjárművei (KKG-019 forgalmi rendszámú Suzuki SX4 típusú 
és a KKG-080 forgalmi rendszámú Suzuku Ignis típusú személygépjármű) kerüljenek 
a pásztói, illetve a héhalmi ügyelethez tartozó települések tulajdonába. 
 
3./ A pályázati támogatásból beszerzett eszközök az érintett települési 
önkormányzatok tulajdonába kerüljenek (Az oktatási intézmények 
eszközparkjának bővítésére és korszerűsítésére elnyert eszközök, valamint a Kistérségi 
Közmunka Program keretében beszerzett munkaeszközök.) 
 
4./ A pénzügyi elszámolás önkormányzatonként történjen meg, az ne képezze az 
általános vagyonmegosztás tárgyát. 
 
 Fenti feltételek teljesülése esetén a képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és  

            a jegyzőt, valamint a pénzügyi ellenjegyzőt a megállapodás aláírására. 
 

3./ napirendi pont 
Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. levele 
 
Nagy Attiláné polgármester: A Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. levélben megkereste az 
önkormányzatot a hulladékszállító edényzettel kapcsolatban. 
Eljött az a pillanat, amit nem vártak. Itt az év vége, a Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. kéri a 
községbe kiadott kukák értékének megfizetését, vagy visszaadását. Kállót már felhívták 
telefonon, hogy egyeztessenek, Erdőtarcsát még nem keresték ebben a formában, biztos arra 
is sor fog kerülni. 
Egy évvel ezelőtt az önkormányzat felmérését végzett a kukákkal kapcsolatosan.  Akkor a 
falu lakosságának 80 %-a úgy nyilatkozott, hogy meg kívánja vásárolni a kukát. 
Az érintett települések együtt szeretnének tárgyalni. Azt nem tudja, hogy az akkori árak 
érvényesek-e. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Úgy tudja, hogy két évig be volt építve a kuka részletfizetése 
a szemétszállítási díjba. 
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Nagy Attiláné polgármester: Az új közszolgáltató hozott volna kukákat 12 ezer forintért, de 
úgy látja, hogy ezek a zöld kukák erősebbek, mint amit tudtak volna biztosítani. 
Szerződéskötéskor az AVE  még nem tudott volna biztosítani, mert első körben csak félévre 
kötöttek szerződést 2012-ben. 
 
Az AVE több mint 700 ezer forintos számlát küldött Erdőtarcsa Község Önkormányzata 
részére, díjkompenzációt kér a szemétszállítási díj csökkentése miatt kiesett összegre. 
A számla már kétszer is visszaküldésre került a részükre, amelyben hivatkozott az új 
hulladéktörvényre, hogy nem az önkormányzatok állapították meg a díjakat, hanem 
központilag kerültek szabályozásra, a 2012. április 14-én érvényben lévő szemétszállítási 
díjakat vették alapul. 
 
Az önkormányzatnak 2013. július 1-jével fel kellett volna mondani a közszolgáltatási 
szerződést az AVE-vel, mivel nem volt meg a közszolgáltatási engedélyük. Időközben a 
közszolgáltatási engedélyük megszerzésre került, a minősítésük folyamatban van. Nem 
kívánja felmondani a szerződést, hiszen eddig is sok probléma adódott a szemétszállítással 
kapcsolatosan. Ha bármelyik településen probléma adódik, akkor a katasztrófavédelem fog 
intézkedni, és valószínűleg az AVE-t jelölné ki, hogy végezze továbbra is a közszolgáltatást. 
Egy település sem maradhat közszolgáltató nélkül. 
 
 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Olyan helyzeti előnyük van, hogy már elkészítették a 
lakosság körében a kukák megvásárlásával kapcsolatos felmérést. Véleménye szerint most 
sokkal kedvezőbb a helyzet a megvásárlásra mint tavaly, mert jelentősen alacsonyabb lett  a 
szemétszállítási díj. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Valószínűleg sokan meg fogják vásárolni a kukákat, de 
gondolkodni kell azon, hogy akik nem tudják, vagy nem akarják megvásárolni, azoknak 
hogyan biztosítsák. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Részletfizetést is lehetne biztosítani, hátha így többen 
megvásárolnák a kukákat. 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: Az AVE-vel kellene tárgyalni, hogy szedje be a 
számlával együtt. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Véleménye szerint az AVE ebbe nem fog belemenni. 
Jó lenne a Kaposvári Városgazdálkodási Zrt-től haladékot kérni, reméli, hogy nem várják 
december 31-ig a kukák megvásárlását, mert addig a lakossággal nem tudják lerendezni. 
November 30-án jönnek ki Kállóra tárgyalni, bízik benne, hogy akkor már többet fognak 
tudni  85 db 60 literes, és 108 db 120 literes kukát kellene megvásárolni. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Úgy gondolja, tárgyaljanak úgy a céggel, hogy  a Kaposvári 
Városgazdálkodási Zrt. küldjön csekket a lakosságnak, hogy aki meg kívánja vásárolni kukát, 
az mielőbb rendeződjön. 
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4./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Szociális célú tűzifa 
 
Nagy Attiláné polgármester: Határidőben beadásra került a szociális célú tűzifa pályázat. Nem 
tudja, hogy az igényelt 30 m3 – ből mennyit fognak kapni, mert elsősorban a 20 m3 alatti 
igényeket fogják kielégíteni. Nem tudja, hogy pontosan milyen mennyiségű tűzifát fognak 
kapni, majd annak ismeretében kerül sor a helyi rendelet megalkotására. 
Nyomatékosan kéri, hogy a képviselő-testület tagjai tevékenyen vegyék ki részüket a 
technikai kivitelezésben. 
 
Koncz Anita jegyző: Gondolkodjon el a képviselő-testület arról, hogy milyen feltételekkel 
kerüljön leszabályozásra a helyi rendeletben. Erdőtarcsa községben szerinte elég sok család a 
nyugdíjminimum alatti egy főre jutó jövedelemből él, nem gondolja, hogy ennél magasabb 
egy főre jutó összeget kellene megállapítani. Biztos van legalább 30 család, ahol 28.500.-Ft 
alatt van az egy főre jutó jövedelem. Legyen valamilyen elképzelés, hogy ha hirtelen kell 
megalkotni a helyi rendeletet. Azért nem lehet még most leszabályozni, mert még nem tudják, 
hogy Erdőtarcsa Község Önkormányzata hány köbméter szociális tűzifa beszerzéséhez kap 
támogatást. 
 
 
Téli közfoglalkoztatás 
 
Nagy Attiláné polgármester: November 1-jén 1 fő szociális munkás, november 20-án pedig a 
többi közfoglalkoztatott fogja kezdeni a munkát. 
28 személynek másfél hétig munkát kell biztosítani, erre vár a képviselő-testületi tagoktól 
ötleteket. 
A tanfolyam napi 4 órában zajlik, a munkaidő napi 8 órában. 
300 órás lesz a tanfolyam, ez 75 napot fog igénybe venni. Beszélni fog a KLIK-kel, hogy az 
iskolában lehessen megtartani, mert a Faluházat csak ezért befűteni nagyon költséges lenne. 
Költségmegtakarítást eredményezne a KLIK-nek is, mivel abban az időszakban, amikor fával 
fogják fűteni az intézményt, nem lesz számlázás a gáz miatt a KLIk felé, illetve kevesebb lesz 
az összeg, mivel hétvégén az épület akkor is csak gázzal lesz fűthető. Amennyiben ez a 
megoldás nem kivitelezhető, úgy az energiatakarékosság jegyében, a Faluház valamelyik 
kisebb helyiségében kellene az oktatást lebonyolítani. 
 
 
Óvodai foglalkoztatás 
 
Nagy Attiláné polgármester: A logopédiai ellátást, valamint a gyógypedagógiai 
foglalkoztatást a KLIK-nek kellene biztosítani, de egyáltalán nincsenek felkészülve a feladat 
megoldására. 
Normatívát egy forintot sem kap rá az önkormányzat, saját erőből kellene megoldani, amelyet 
az önkormányzat jelenlegi anyagi helyzete nem tesz lehetővé. 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: Meg kellene első körben keresni a KLIK-et, hogy 
biztosítsák valahogyan az ellátást, akár megbízási szerződéssel is megoldható lenne egy 
megfelelő személlyel. 
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Projektjavaslatok 2014-2020. évekre 
 
Nagy Attiláné  polgármester: Projektötleteket kér a testületi tagoktól a 2014-től 2020-ig 
terjedő időszakra. Már gondolkodott rajta, az alábbi ötletei vannak Erdőtarcsa községgel 
kapcsolatban: óvoda kialakítása, szennyvízkezelés megoldása, épületenergetikai pályázat, 
színpad, sportpálya kialakítása. 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: Régebben beszéltek már a roma integrációról, oktatás 
keretében háztartási, gazdálkodási ismereteket lehetne oktatni. 
Buszmegálló is jó lenne, ha lehetőséges lenne rá pályázni, szerinte a mostani nem jó helyen 
van, és egy kis szigetet is ki kellene alakítani. 
 
Közutakkal kapcsolatos 
 
Nagy Attiláné polgármester: Levelet fog írni a közútkezelőnek, mert nem takarítják le az 
utakról a hordalékot, amely balesetveszélyes. 
 
Kapuszta Lászlóné képviselő: Úgy tudja, hogy 2010-re ígérték a teljes aszfaltozást Hatvan és 
Balassagyarmat között, mégsem lett belőle semmi. 
 
 
 
Közös hivatal működésével kapcsolatos 
 
Koncz Anita jegyző: Számos  új feladat hárul  a közös hivatalban dolgozókra. Évekkel ezelőtt 
nagyobb létszámmal dolgozhattak, mint most, az ellátandó feladat pedig évről-évre 
növekszik. 
- 2013. szeptembertől 1-től a gyámügyi törvényben módosultak a halmozottan hátrányos 
helyzet megállapításának szabályai. Eddig úgy történt az ügyintézés, hogy az ügyfél kitöltötte  
a nyilatkozatot a halmozottan hátrányos helyzetről. 
Szeptember 1-től kérelmet kell kitölteni hozzá az ügyfélnek. Az ügyintézőnek ezt követően 
határozattal kell megállapítani gyermekenként a halmozottan hátrányos helyzet fennállását. A 
megállapítás szabályai is bonyolódtak. Eddig aki rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben 
részesült, és iskolai végzettsége nem volt több mint 8 általános, az halmozottan hátrányos 
helyzetűnek minősült. Most a törvényben felsorolt feltételek közül, a gyermekkedvezményen 
felül, két együttes feltételnek kell fennállnia. Bizonyos esetekben környezettanulmány 
elkészítése is szükségessé válhat. A két község esetében kb. 400 gyermek részesül rendszeres 
gyermekvédelmi kedvezményben, a gyermekek túlnyomó többsége halmozottan hátrányos 
helyzetű is. Ez legalább 300 határozatot jelent, melynek elbírálása kissé bonyolultabb feladat, 
mint a rendszeres gyermekvédelmi kedvezmény megállapítása. 
- December 15-től bevezetésre kerül az Egységes Szociális Alapnyilvántartás.  Minden 
helyben megállapított szociális ellátást fel kell vinni egy egységes rendszerbe. Ez Kálló és 
Erdőtarcsa községek esetében rengeteg túlmunkát keletkeztet, hiszen a települések 
lakosságszámához viszonyítva rengeteg a szociális jellegű kérelem. 
- Minden helyi rendeletet, a kihirdetést követően folyamatosan fel kell vinni a Nemzeti 
Jogszabálytárba. 
- Mind a két településen teljesen plusz feladatként fog jelentkezni a házi segítségnyújtás 
bevezetése, amely rengeteg adminisztrációval  jár majd. 
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- 2014-ben három választásra is lehet számítani, mely rengeteg plusz munkával jár, személyt 
nem biztosítanak a feladatra, és mellette el kell látni a munkakörhöz tartozó feladatokat is. 
 
Semmit nem vesznek észre abból, hogy néhány hatáskör a járási hivatalhoz került, mivel 
sokkal több új feladat jelentkezett, mint amit elvittek, és ezzel párhuzamosan 
létszámcsökkentés kellett elszenvednünk.  
 
Markó Róbertné alpolgármester: Nem lehetne létszámot igényelni az újként jelentkező 
feladatokra? Ki állapította meg a mostani létszámot? 
 
Koncz Anita jegyző: A közös hivatal létszámát a testületek határozzák meg. Semmi nem írja 
le, hogy adott lakosságszám mellett, meghatározott mennyiségű ügyirat és ügyfélforgalom 
mellett milyen hivatali létszámra van szükség.  Senki nem mondja meg, hogy mennyi az 
ideális és a reális létszám, ilyen mutató nincsen. A feladatfinanszírozás legfőképpen csak a 
közös hivatalt alkotó települések lakosságszámát veszi figyelembe. Semmilyen differenciálási 
lehetőség nincs arra tekintettel, hogy mennyi ügy fordul elő a településeken. 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: Ha felemelik egy fél állással a hivatali létszámot, az 
milyen költséget jelent Erdőtarcsának? 
 
Koncz Anita jegyző: Kb. 200-400 ezer forint közötti összeget. 
 
Kapuszta Lászlóné képviselő: Úgysem fogja tudni ellátni a nyolc órás munkakört négy órában 
az ügyintéző. Javasolja, hogy a most négy órában dolgozó ügyintéző munkaidejét emeljék 
meg nyolc órára. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: Ő is úgy gondolja, hogy ezt a megoldást kell választani, mert 
egy kezdő betanítása sok időt vehet igénybe. Az elmondottak alapján az sem biztos, hogy ha 
négy órával kerül megemelésre a létszám, akkor az elég lesz a megfelelő ügyintézéshez. 
 
Koncz Anita jegyző: Sajnos a közös hivatal költségvetésből nagy összeget tesznek ki a 
programkövetések költségei. A növekvő ügyiratforgalom miatt rengeteg papírra van szüksége 
a hivatalnak. A postaköltség éves szinten 4-500 ezer forint költséget jelent, úgy, hogy a helyi 
leveleket a hivatalsegéd viszi ki, amelyet ha postán küldene ki a hivatal, akkor ennek az 
összegnek a többszöröse lenne, hiszen szinte minden levél tértivevénnyel megy ki az 
ügyfeleknek. 
Mikortól engedélyezi a testület, hogy legalább 40 órával, egy fél létszámmal megemelésre 
kerüljön a hivatali létszám? Ami lényegében nem plusz létszám, hiszen évtizedek óta azzal a 
létszámmal működött a hivatal, jóval kevesebb ügyirat mellett. 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: Úgy gondolja, hogy jobb  lenne minél előbb 
visszaállítani az eredeti létszámot. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Értelemszerűen, amennyiben a munka mennyisége megkívánja 
az óraszámemelést, abban az esetben logikus, hogy a már rutinnal rendelkező dolgozó 
kerüljön vissza nyolc órás státuszba. Igaz, hogy Erdőtarcsa anyagi helyzetét tekintve, ez akkor 
volna a legjobb, ha plusz anyagi hozzájárulással nem járna. 
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Több napirend nem volt, a polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést 
bezárta. 
 
 
                                                                  Kmf. 
 
 
 
 
                      Nagy Attiláné                                                     Koncz Anita 
                        polgármester                                                         jegyző  
 
 
 
 
 
                            Kapuszta Lászlóné                Szalatnainé Podonyi Mária 
                                                jegyzőkönyv-hitelesítők 
 
 
 
 
 


